
 

  

 

 

Näringslivsråd 230508 
 

Plats: Digitalt, Teams 
Tid: 17:00-20:00 
 
Närvarande: Johan Jansson, Malin Larsson, Johan Svensson, Eddie Prins, Peter 
Sahlsten, Peter Sahlsten, Christina Jacobsson-Melin, Alicia Johansson, Karolin 
Olsson, Patrik Jatko, Sofia Jessen och Gunbritt Reteike  
 

1. Välkomna till mötet 
Sofia Jessen hälsade alla välkomna  

 
2. Kommunal information: 

Sofia berättade om flera olika kommunala aktiviteter. 
-Budgetberedningen inom kommunen pågår och det är ett tufft läge. -
Norra Sanden kan komma att förskjutas i tid.  
-Grunnebo södra verksamhetsområde går som planerat och troligtvis 
klart till årsskiftet. Höjden blir 30 meter och byggnadsgraden utökas 
till 75%. 
Gröna näringar försöker man stötta genom att stötta Gröna Klustret 
där man planerar för landbaserad fiskodling med mera. 
-Bergen utvecklas och vi hoppas att det kommer ett Destinationsbolag 
för att ta det vidare. 
-Näringslivsstrategin fortsätter som planerat att förankras, nu inom 
kommunens förvaltningar. 
-Lokalproducerad mat 

 
 

3. Möjligheter med våra två Leaderområden 
Patrik föredrog och berättade om våra möjligheter till landsbygdsut-
veckling. Vänersborg ingår i två olika Leaderområden och just nu har 
30 +30 miljoner blivit möjliga att söka under fem år. 
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5. Laget runt  
Arbetsförmedlingen  
Alisia visade ett bildspel med de senaste siffrorna 
Antalet lediga jobb som utannonseras har minskat något från måna-
den innan. 
Konkurserna fortsätter att öka något i Vänersborg. Område Västra 
Götaland ligger nästhögst efter Stockholms län över konkurser. Av 
branscherna är det fortsatt byggbranschen har det tufft. 
Finns gott om sommarjobb och i nuläget finns det över 43 000 jobb ut-
annonserade på platsbanken. Många även i vårt område. 
Antalet arbetslösa fortsätter att minska i Vänersborg. 
Kompetensenkät utskickad kommer skickas ut inom kort. Uppmanar 
att så många som möjligt svarar. 
  
  
Brålanda Företagarförening 
Kicki deltog och berättade om fastighetsägarträffen var i veckan där 
även energirådgivare var med. Det finns intresse för tomter på Källe-
berg och man behöver få mer klarhet i vilka slags företag som kan 
etablera sig. 
Företagarföreningen arrangerade ihop med Näringslivsavdelningen 
en kunskapsdag för Dalboskolan där man med hjälp av buss åkte runt 
till företag och besökte och fick se olika verksamheter och yrkeskate-
gorier. Tågstoppet, ett yttrande där Trafikverket har visualiserat stat-
ionsområdet har föreningen fått svara på. Dialog kring E45:an pågår 
fortsatt. Ett Teamsmöte har hållits och man har börjat få med sig fler 
politiker att förstå vikten av en utbyggnad av E45. 

 
 

Fastighetsägarna 
Peter berättade om letter of intent skrivet i Trollhättan och att det kan 
börja fyllas med verksamheter. Det kan även bli följdverkningar  

 
 

Forum Vänersborg 
Karolin hade fått medskick om att lyfta Walk & Talk som sker imor-
gon kl. 11.30. Stadsarkitekten Martin Staude och Sofia kommer att 
vara med. Diggiloo närmar sig 

 
 

Företagarna Vänersborg 
Ingen på plats. 
 
Kunskapsförbundet  
Ingen på plats. 
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LRF 
Ingen på plats 

 
 
Trestad företagarförening 
Malin och Johan var på plats. 
Tore och Arne har jobbat vidare med energirådgivaren. 
Trafikverket flyttar mot restauranger, många som åker buss dit. 
Man har haft ett solcellsseminarium på Trestad center där ett par fö-
retag visat intresse. Man vill samverka med Toppfrys. De har nu gått 
in en ansökan om gasstation på Trestad Center.   

 
Visit 
Ingen på plats 
 
Vänersborgsföretagen 
Patrik vidarebefordrade information från åt Elisabeth som inte kunde 
vara på plats. Det är fortfarande kompetensförsörjningen som är 
största utmaningen. 
Inom handel och restaurang är det kämpigt. Småföretagarbarome-
tern visar också en något lägre optimism. 

 
Vänersborgs kommun 
-Fastighetsägarmöte 10/5 om hushållsnära insamling 
-Brålanda fastighetsägarmöte 
-Aqua Blå planeras för fullt av Stefan och Sandra. Vi vill bjuda in till 
en AW ”Aqua Business” 1/6 på Sanden. 
-Marknadföringsmaterial för Källeberg, Trestad Center och WIIP 
-Företagsbesök 
-Dela gärna kampanjen ”Ingen puls utan din” 
-Insiktsmätningen ligger på rikssnittet – vi har lagt ut PM 

 
 

 
6. Övrigt 

-Sundsgatan är och Köpmansgränd är visualiserade men det kommer 
ta tid att få in dem i investeringsbudgeten. 
-Tågbron bedömdes att stängas av säkerhetsskäl, men det kommer att 
ta tid. 

 
7. Tack för idag! 


